
Referat FAU-møte 17. januar 2024

Oppmøte:

1A X

1B X

1C X

2A X

2B X

2C X

3A X

3B X

3C X

4A Ikke tilstede

4B X

4C X

5A Ikke tilstede

5B X

5C X

6A X

6B X

6C X

7A Ikke tilstede

7B Ikke tilstede

7C Ikke tilstede

Møtet ble ledet av FAU-leder Eivind Hauger (3A). Rektor Sverre Andenæs var tilstede.
Nestleder Anne Kjersti Goberg (6C) og kasserer Pia Langseth (3C) var også tilstede.
Sekretær Karine Havsås (4C) var referent.



1. Rektor ønsker velkommen

a) Skolens økonomiske situasjon

Rektor orienterte om skolens økonomiske situasjon. Skolen har et underskudd på 2,7 mill
NOK for 2023. Det gjøres tiltak for neste skoleår for å avhjelpe situasjonen ved at det kuttes i
antall pedagoger og assistenter, men skolen vil fortsatt holde seg innenfor normen for
pedagogtetthet. Det vil bli et strammere budsjett for neste skoleår. Budsjettet er godkjent av
driftsstyret.

b) Skolens strategiske plan

Rektor informerte om skolens strategiske plan. Det har i forlengelsen av dette blitt utarbeidet
et utkast til strategiplakat, se vedlegg. Plakaten er basert på skolens strategiske plan.
Vurdering av om målene i planen er oppnådd evalueres gjennom elevundersøkelse,
brukerundersøkelse og kartleggingsprøver. Det skal utarbeides konkrete handlingsplaner i
forlengelsen av den strategiske planen.

c) Spørsmål til rektor fra klassene

Det ble stilt spørsmål om hva skolen gjør dersom det oppstår mobbesituasjoner eller andre
ubehagelige situasjoner på sosiale medier der barn fra Godlia skole er involvert.
Rektor ønsker informasjon om hendelser på sosiale medier som påvirker skolehverdagen.
Skolen forsøker å finne ut av hva som har skjedd og snakker med de involverte så langt det
lar seg gjøre. Rektor presiserte også at foreldrene bør snakke med barna sine om bruk av
mobil og sosiale medier, og at det er foreldrene som har ansvaret.

Det ble stilt spørsmål om bruk av skjerm i spisetiden og på AKS. Skolen har ingen felles
policy for bruk av skjerm under spising eller på AKS. Rektor tar innspillene med seg tilbake
til lærerne og AKS.

2. Åpen kveld våren 2024

Åpen kveld for 1. - 4. trinn arrangeres tirsdag 12. mars, og 5. - 7. trinn arrangeres tirsdag 19.
mars. Sverre Bjørshol-Askeland (5C) vil være med som koordinator for Åpen kveld.
FAU-leder skal forsøke å finne en som kan påta seg koordinatorjobben sammen med ham.
De samme gruppene som eksisterte under Åpen kveld høsten 2023 videreføres til Åpen
kveld våren 2024.

3. Oppfølgning av saker fra forrige FAU-møte

a) FAU-leder og nestleder har hatt et møte med rektor for å diskutere hvordan FAU og
ledelsen ved skolen kan samarbeide. Det skal settes opp faste møtepunkt med rektor før
hvert FAU-møte der man utveksler informasjon om aktuelle saker som er nyttige for FAU å
vite om, og som skolen vil ha nytte av at FAU involveres i.



b) FAU har vært i kontakt med Bymiljøetaten i Oslo kommune vedr. lys- og banesituasjonen
på Godlia kunstgress. Bymiljøetaten brøyter fotballbanene på skolen når de har kapasitet til
å brøyte. Oppsal IF skal sette på lys på banen.

4. Eventuelt

a) Veileder for barnas digitale hverdag

Fagerholt skole har laget en veileder for tre temaer knyttet til barnas digitale hverdag: 1.
mobilbruk, 2. sosiale medier og 3. gaming. Målet med veilederen er å gi noen råd, slik at
foreldre kan ha et utgangspunkt for dialogen i klassene på skolen. Veilederen finnes her:
Barnas digitale hverdag (cloud.microsoft) Digitaliseringsgruppa ved Anne Kjersti Goberg
(6C), Daniel Albertsen (2A), Åsne Kalland Aarstad (5B) og Tone Havik (1B) skal snakkes
nærmere om hvordan denne veilederen kan diskuteres på Godlia skole og om det skal
arrangeres en temakveld med nettvett og veiledning av foreldre etc som tema.

b) Neste FAU-møte

Det var enighet om å flytte neste FAU-møte til 28. februar 2024 for å ha tid til å diskutere evt
gjenstående temaer før Åpen kveld. Rektor har også bekreftet at det endrede tidspunktet
passer. Deretter er neste møte 29. mai 2024 (skoleårets siste FAU-møte). Husk å kalle inn
vara dersom du selv er forhindret.

https://sway.cloud.microsoft/APkZ31gto2nSiRaw



